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Saker til behandling 

21/20 Sammenføyning av eiendommene 11/905, 11/907 og fradelt 
areal fra 11/895 - søknad om dispensasjon etter pbl § 19. 
 
Arkivsak-dok. 20/00140-2 
Arkivkode.    
Saksbehandler Bjarne Mjelde 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 28.04.2020 21/20 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Berlevåg kommune gis dispensasjon fra reguleringsplan for nedre del av parsell i 
Idrettsveien/Ordfører Jentoftsgate (planID 1975001) for at et fradelt areal fra 
eiendommen 11/895 kan benyttes som boligformål. Vedtaket gjøres med hjemmel i 
plan- og bygningsloven § 19. 
 
Begrunnelse. Omsøkt areal vil ikke vesentlig tilsidesette arealformålet «Offentlig 
friområde». Tiltaket vil etter en samlet vurdering ha klart større fordeler enn ulemper. 
Kunnskapen om naturmangfoldet i området er godt, og tiltaket vil ikke påvirke dette. 
 
Det forutsettes at fradeling skjer som omsøkt. Dispensasjonen bortfaller etter tre år 
fra vedtaksdato dersom dette ikke skjer. 
 
Vedlegg:  
Skriv inn vedlegg her 
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Saksframstilling: 
 
 

Bakgrunn: 
Berlevåg kommune har søkt om sammenslåing av eiendommene 11/905 og 11/907, 
hhv. Aga. Larsensvei 19 og 21. Grunnen til dette er privat interesse for å bygge ny 
bolig, og at de ønsker å bruke hele arealet til én eiendom. 
 
Mellom eiendommene er det i reguleringsplanen fra 1975 regulert inn et belte med 
formålet Offentlig friområde, se kartillustrasjon nedenfor. Ifølge søknaden er det et 
areal på 131 kvm. Bredden er ca 5,2 m. 
 

 
Figur 1 - Markøren som viser offentlig friområde 

Det er ikke anledning til å slå sammen eiendommene og bruke de til boligformål uten 
at det enten skjer en reguleringsendring, eller en dispensasjon etter pbl § 19. 
 

Merknader: 
 
Søknader om dispensasjon må begrunnes. Naboer skal varsles og regionale og 
statlige myndigheter hvis saksområde blir direkte berørt, skal få mulighet til å uttale 
seg før det gis dispensasjon. 
 
Rådmannen kan ikke se at naboer eller gjenboere blir berørt. Dette gjelder også 
regionale og statlige myndigheter. Dispensasjonssøknaden er derfor ikke sendt ut på 
høring. 
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Vilkårene for å gi dispensasjon er: 
 

1. At hensynene bak den bestemmelsen det dispenseres fra ikke blir vesentlig 
tilsidesatt. 

2. Fordelene med tiltaket må være klart større enn ulempene ut fra en 
samfunnsmessig vurdering. 

 
Vedr. pkt 1: Det framgår ikke av reguleringsbestemmelsene hvorfor man ønsker dette 
arealet som offentlig friområde. Det var kanskje tenkt som adkomst til arealene 
ovenfor boligfeltet, men det er i så fall feil bruk av arealformålet. Dessuten er det 
regulert inn gangveg like nordvest for arealet. Arealformålet framstår som noe 
unødvendig, og rådmannen kan ikke se at arealformålet offentlig friområde blir 
vesentlig tilsidesatt dersom det endres til boligformål. 
 
Vedr. pkt 2: Ønsket om sammenslåing av eiendommene vil vesentlig forenkle den 
boligbyggingen som boligbyggerne ønsker å gjennomføre. Det er heller ikke 
etterspørsel etter boligtomter i området som skulle til hinder for at to boligtomter blir 
slått sammen til én. Alternativet til dispensasjon er å gjennomføre endring av 
reguleringsplanen. Endringen er ikke «mindre» etter pbl § 11-17, så det må i så fall 
gjennomføres en fullstendig planprosess. Det vil være ressurskrevende. Fordelene 
med tiltaket vurderes som klart større enn ulempene. 
 
Arealet som sådan vurderes til ikke å ha noen spesiell verdi som beiteland for rein. 
 
Arealet har ingen spesiell verdi i forhold til naturmangfold. Kunnskapen om 
naturmangfoldet i området er godt, og tiltaket vil ikke påvirke dette. 
 
Rådmannen anbefaler derfor at det gis dispensasjon etter pbl. § 19. 
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22/20 Søknad om dispensasjon for kjøring på barmark - Norsk 
Folkehjelp 
 
Arkivsak-dok. 20/00192-2 
Arkivkode.  ---  
Saksbehandler Siv Efraimsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 28.04.2020 22/20 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Med hjemmel i nasjonal forskrift til lov om motorferdsel i utmark §§ 6 og 7, gir 
Berlevåg kommune herved tillatelse til kjøring på barmark. Tillatelsen gis i medhold 
av kommunestyresak 37/91 til Norsk Folkehjelp avd. Berlevåg.  
 
Vilkår:  
Det gis dispensasjon for følgende løyper/traseer:  
 
Berlevåg – Gulgo fra nye kirkegården (løype 1) og fra Stormyra – Gulgo 
(sommerløype)  
Rørbrua - Eidelva  
Skonsvikdalen v/ sandtaket - Kvitnes 
Molvik- Raggosletta (løype 4)  
Gulgo – S. Johansendalen (løype 5)  
Kongsfjord – Vesterelva (løype 7)  
Vesterelva – Lomtoppen – Gammen (løype 8)  
Kongsfjorddalen – Bottendalen – Store kløftvann (løype 5)  
Kongsfjorddalen – Nedre Kirkhaugvann – Gammen. Først langs løype 7 fra kafeen til 
Firkantvann. Derifra på venstre siden av Lille kløftvann for å komme inn på løype 6 til 
Kirkhaugvannene. Derifra etter løypa som møter løype 5 til Gammen.  
Løype 7 fra Gednje til krysset løype 7 /10 ved Ordohøyda (Båtsfjordløypa).  
 
Kjøringen skal foregå aktsomt og hensynsfullt for å unngå skade og ulempe i naturer 
og så langt det er mulig følge gamle spor.  
 
Tidsrom:  
Dispensasjonen gis fra 1. juli 2020 og 30. september 2020.  
 
Antall turer:  
Det gis tillatelse til inntil 20 turer for 5 ATV som Norsk Folkehjelp disponerer.  
 
Dispensasjonsseddelen skal påføres dato med penn eller annet som ikke kan viskes 
bort før kjøringen tar til og skal medbringes under kjøringen. 
 
Vedlegg:  
Ingen.  



 6  

Saksframstilling: 
 
 

Bakgrunn: 
Norsk folkehjelp avd. Berlevåg har i brev av 12/3-20 søkt om dispensasjon for kjøring 
med ATV i utmark for årlig vedlikeholde og oppsett av nye varder, samt vedlikehold 
av hytter som eies av Norsk Folkehjelp. De søker om å kjøre med 5 ATV med til 
sammen 20 turer i perioden 1. juli – 30. september 2020.  
 
Kjøringen vi foregå aktsomt og hensynsfullt for å unngå skade og ulempe i naturen, 
og så langt det er mulig følge gamle spor. 
 

Merknader: 
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23/20 Søknad om dispensasjon for barmarkskjøring til Gulgofjord - 
Stein Andersen og Fanny Larsen 
 
Arkivsak-dok. 20/00264-3 
Arkivkode.  ---  
Saksbehandler Siv Efraimsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 28.04.2020 23/20 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Med hjemmel i nasjonal forskrift til lov om motorferdsel i utmark §§ 6 og 7, gir Berlevåg 
kommune herved tillatelse til kjøring på barmark. Tillatelsen gis i medhold av 
kommunestyresak 37/91 til Stein Andersen og Fanny Larsen for kjøring til sin hytte i 
Gulgofjord, gnr. 15, bnr. 10, fnr. 2.  

 
Vilkår:  
Kjøringen skal skje etter følgende tras’e: Fra Stormyra til Gulgo. Kjøringen skal følge 
traktorvei over Reingjerdet, Julianslåtten og forbi Langvannet.  
 
Kjøringen skal følge de gamle sporene og tillatelsen skal fortrinnsvis benyttes når 
værforholdene gjør det vanskelig å benytte båt.  
 
Tidsrom:  
Dispensasjonen gjelder for 5 år.  
 
Antall turer:  
Det gis tillatelse til inntil 10 turer i året. Dispensasjonsseddelen skal påføres dato med 
penn eller annet som ikke kan viskes bort før kjøringen tar til og skal medbringes under 
kjøringen.  
 
Dispensasjonen trer i kraft 1. juli hvert år. 

 
Det forutsettes at det tas tilbørlig hensyn til naturen i området at det vises særlig 
varsomhet ved nedbør.  
 
Vedlegg:  
Ingen.  
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Saksframstilling: 
 
 

Bakgrunn: 
Stein Andersen og Fanny Larsen har i brev av 6/4-20 søkt om fornyelse av sine 
dispensasjoner for å kjøre til sin hytte i Gulgofjord, gnr. 15, bnr. 10, fnr. 2. 
 

Merknader: 
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24/20 Søknad om fornyelse av dispensasjon for barmarkskjøring - 
Geir Atle Astrup 
 
Arkivsak-dok. 20/00275-2 
Arkivkode.  ---  
Saksbehandler Siv Efraimsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 28.04.2020 24/20 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Med hjemmel i nasjonal forskrift til lov om motorferdsel i utmark §§ 6 og 7, gir 
Berlevåg kommune herved tillatelse til kjøring på barmark. Tillatelsen gis i medhold 
av kommunestyresak 37/91 til Geir Atle Astrup for kjøring til sin hytte i Gulgofjord, 
gnr. 14, bnr. 1, fnr. 5.  
 
Vilkår:  
Kjøringen skal skje etter følgende tras’e: Fra Stormyra til Gulgo. Kjøringen skal følge 
traktorvei over Reingjerdet, Julianslåtten og forbi Langvannet.  
 
Kjøringen skal følge de gamle sporene og tillatelsen skal fortrinnsvis benyttes når 
værforholdene gjør det vanskelig å benytte båt.  
 
Tidsrom:  
Dispensasjonen gjelder for 5 år.  
 
Antall turer:  
Det gis tillatelse til inntil 10 turer i året. Dispensasjonsseddelen skal påføres dato 
med penn eller annet som ikke kan viskes bort før kjøringen tar til og skal 
medbringes under kjøringen.  
 
Dispensasjonen trer i kraft 1. juli hvert år. 
 
Det forutsettes at det tas tilbørlig hensyn til naturen i området at det vises særlig 
varsomhet ved nedbør.  
 
 
Vedlegg:  
Ingen. 
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Saksframstilling: 
 
 

Bakgrunn: 
Geir Atle Astrup har i brev av 30/1-20 søkt om fornyelse av sin dispensasjon for 
kjøring på barmark til sin hytte i Gulgofjord, gnr. 14, bnr.  1, fnr. 5. 
 

Merknader: 
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25/20 Kulturmidler - 1. halvår 2020 
 
Arkivsak-dok. 20/00085-9 
Arkivkode.  223  
Saksbehandler Siv Efraimsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 28.04.2020 25/20 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Saken legges fram uten innstilling.  
 
Vedlegg:  
Oversikt over søknader 
Statutter for tildeling 
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Saksframstilling: 
 
 

Bakgrunn: 
Etter statuttene for tildeling av kulturmidler skal det tildeles kulturmidler to ganger i 
året med søknadsfrist 1. april og 1. september. 
 
Ved søknadsfristen utløp 1. april 2020 hadde vi mottatt 7 søknader: 
 

Navn på søker: Formål: Søknadssum: 

Kite Berlevåg Vake og vinterliv 2020  20 000,- 

«Sommer i Berlevåg» Arrangement sommeren 2020  20 000,- 

Museums- og historielag Russefangeleir  20 000,- 

Berlevåg menighet Barne- og strikkeklubben, 
sommerverksted og juleverksted 

 10 000,- 

Svartoksens venner Gapahuk (Lagmannsgata)  20 000,- 

Havblikk kafe og pub Fotoutstilling av kvinneportrett  13 000,- 

BT & IF Leie av trimpoeng-app, premier, 
bålpanne, bjørkeved, leker til aktivitet 

 20 000,- 

Sum totalt  123 000,- 

 
 
Det gjenstår kr 130 000,- på fond for tildeling av kulturmidler. 
 
 

Merknader: 
 
 
 

Vedlegg til sak 
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26/20 Behandling av klage på vedtak i næringsutvalget 
 
Arkivsak-dok. 20/00062-6 
Arkivkode.  223  
Saksbehandler Kari Celine Kalvik 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 28.04.2020 26/20 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Formannskapet opprettholder vedtaket fra næringsutvalget datert 30.03.2020 i sak 
2/20. Formannskapet ber næringsutvalget om å vurdere om vedtektene til 
næringsfondet er presise nok. 
 
 
Vedlegg:  
Klage på vedtak 
Melding om vedtak 
Saksfremlegg 
Vedtektene til næringsfondet 
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Saksframstilling: 
Saksopplysninger: 
Rune Richardsen Hansen har etablert bedriften Fesk i vei og har som formål å jobbe 
som yrkesfisker. I den forbindelsen har han investert i en 24 fots sjark og kjøpt en del 
nødvendig utstyr for å drive med fjordfiske. Målets hans er etter hvert å reinvestere 
inntjent kapital i en større båt. Han søkte i januar 2020 om økonomisk støtte etter 
kjøp av utstyr til sjarken.  
 
Saken ble behandlet i næringsutvalget 30.03.2020 i sak 2/20 hvor søknaden ble 
avslått på bakgrunn av at næringsfondet ikke støtter prosjekt som allerede er utført 
og at fartøyet ikke er fiskeriregistrert og da faller utenfor tilskuddsordningen. 
 
Vedtaket ble påklaget av søker i mail datert 16.04.2020. 
 
Klagen: 
I klagen anfører søker at fartøyet er fiskeriregistrert som TF-1-B og kan brukes i 
ervervsmessig fiske. Det er lagt ved melding om at fartøyet Arielle TF-1-B LA3254 er 
innført i Fiskeridirektoratets elektroniske register over norske fiskefartøy. 
 
I vedtektene til næringsfondet er fartøyer ikke støtteberettiget, men det har tidligere 
vært gitt tilskudd til utstyr/tiltak som kan styrke/videreutvikle fiskebåter. Da er det 
naturlig at det er et krav at fartøy er fiskeriregistrert for å kunne søke om tilskudd til 
slike tiltak. Søker har i forbindelsen med klagen sendt inn dokumentasjon på at 
fartøyet er fiskeriregistrert og kan brukes i ervervsmessig fiske.  
 
Utstyret som det er søkt tilskudd på er følgende: 
- Redningsflåte/drakt:     kr  27 000 
- Frakt av båt:       kr  25 000 
- Skifte svinger/montere radar:    kr  32 500 
- Montering av simrad utstyr, VHF og belysning: kr 190 000 
 
Dette er utstyr som forventes om bord i et fiskefartøy og bidrar således ikke til å 
videreutvikle eller styrke bedriften. Det har tidligere ikke vært gitt tilskudd til vanlig 
driftsutstyr. 
 
Videre anføres det i klagen at søker mottok i forkant veiledning fra næringskonsulent 
hvor det ble informert om at støtten fra næringsfondet ikke blir utbetalt før etter du er 
ferdig med investeringen/prosjektet. Søker tolket det da som at investeringene måtte 
gjøres før man kunne søke om støtte fra fondet. Søker fikk i tillegg tilsendt 
vedtektene for næringsfondet. 
 
Det har tidligere ikke vært praksis på å innvilge støtte til prosjekter som allerede er 
utført. Dette kommer ikke helt klart fram i vedtektene til næringsfondet, men iht. § 9 
står det at innvilget tilskudd utbetales etter at tiltaket er gjennomført og utgiftene 
betalt. Utbetalingen betinger da at tiltaket/prosjektet har fått innvilget tilskudd. I tillegg 
påroper fondsstyret seg rett til å vurdere hver enkelt søker og kvalitet/potensial i 
søknad/prosjekt individuelt iht. § 4 i vedtektene til næringsfondet.  
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Konklusjon: 
Rådmannen har vurdert klagen fra søker. Rådmannen vurderer at det ikke er 
kommet til nye momenter som tilsier at vedtaket datert 30.03.2020 i sak 2/20, bør 
endres. Rådmannen anbefaler at formannskapet opprettholder vedtaket fra 
næringsutvalget og at vedtektene til næringsfondet revideres slik at det kommer klart 
frem at det må søkes om tilskudd før investeringene/tiltak er iverksatt. 
 

Bakgrunn: 
 
 

Merknader: 
 
 
 

Vedlegg til sak 

 

 

 

 
 


